

KOH SAMUI *Free & Easy*

苏梅岛 自由行

Traveling period : Sep'09 ~
16 September 2010

CODE:3-4KOHUI

Update: 23 Oct'09

★	Hotel	Area	Travel period	3D 2N FREE & EASY			4D 3N FREE & EASY			Extend Room Rate (P/R/P/N)
				Rate Per Pax (MYR)						
				TWIN	SGL SUPP	CNB	TWN	SGL SUPP	CNB	
2*	My Xpress ~ Superior www.mghotels.com	Chaweng Beach	A	198	328	138	268	450	178	175
			B	258	428	168	343	600	223	235
			C	209	348	143	283	480	188	190
3*	Tango Beach Resort ~ Deluxe www.tangobeachsamui.com 31DEC - GALA A:290/C:145	Chaweng Beach	A	229	388	158	313	540	203	210
			B	298	508	193	408	720	258	270
			C	268	468	173	378	660	248	250
3*	Ibis Resort ~ Superior www.ibishotel-samui.com	Bophut	A	238	408	153	328	570	213	220
			B	298	528	198	418	750	268	280
			C	288	488	193	388	690	258	260
3*	Samui Laguna ~ Bungalow www.samuilaguna.com 31DEC - GALA A:260/C:130	Lamai	A	258	448	173	358	630	233	240
			B	378	658	243	518	965	330	360
			C	308	538	203	428	775	278	285
3* +	Chaweng Cove ~ Superior bangolow www.chawengcove.com 24DEC & 31DEC - GALA A:510/C:255	Chaweng beach	A	298	548	203	423	790	278	350
			B	359	708	253	558	1038	368	435
			C	319	578	223	458	845	298	380
4*	Iyara Beach ~ Superior www.iyarabeachhotelandplaza.com 24DEC & 31DEC - GALA A:300/C:150	Chaweng beach	A	358	628	228	493	910	318	350
			B	539	998	348	788	1480	488	530
			C	468	828	293	668	1250	410	460
5*	Samui Cliff View ~ Deluxe villa www.samuicliffview.com	Chaweng Mountain	A	408	728	258	578	1070	358	400
			B	468	848	293	678	1265	428	460
			C	428	768	273	598	1265	388	420

Note:

- Above fare is base on **Sit-in-Coach** minimum of 2 Passenger
- Compulsory tipping Rm25.00 p/pax.
- No refund value for unutilized tour
- **Travel period :** (A) 01SEP2009 ~ 19DEC2010 ,
(B) 20DEC2009 ~ 10JAN2010 ,
(C) 11JAN2010 ~ 30APR2010 , 15JULY2010 ~ 16SEP2010
- Not allow extra bed at room : ibis resort , tango beach resort , samui laguna , samui cliff view
- Child with bed price -pls refer us for rate / detail
- For surcharge period pls refer us for rate / detail

3 days 三天

DAY 01 : Airport transfer to hotel

第一天: 机场接机

DAY 02 : Free at own leisure (B)

第二天: 自由活动 (早)

DAY 03 : Transfer to airport (B)

第三天: 送机 (早)

4 days 四天

DAY 01 : Airport transfer to hotel

第一天: 机场接机

DAY 02 : Free at own leisure (B)

第二天: 自由活动 (早)

DAY 03 : Free at own leisure (B)

第三天: 自由活动 (早)

DAY 04 : Transfer to airport (B)

第四天: 送机 (早)

KOH SAMUI Optional Rate

Latest Update : 09 Sept '09

Tour Code	Descriptions	DURATION	PRICE RM (PER / PAX)
KOH SAMUI			
KSM01	<p>Full day Koh Tao + Koh Nangyuan tour + lunch (include snorkeling set) (內含南園島上島費 RM10P/PAX)</p> <p>(欧搭岛)又名(龟岛), 距离苏梅岛约 1 个半小时船程。这里的海水清澈见底, 可欣赏到美丽的彩色珊瑚区, 色彩鲜艳的热带鱼及逗趣的小丑鱼, 穿上潜水衣投入清澈大海穿梭在景致丰富的海洋世界, 体验鱼群环绕在您身边的感觉, 令你仿如置身于海中龙宫的奇境中。中午我们在岛上用餐, 继续往另一个岛屿(南幽岛)又名(海鸥岛), 船程大约 15 分钟, 这里由三个小岛所组成, 退潮后还可见到洁白的细沙将浅浅的海水分成三部份! 这里也是欧美游客爱去之地, 享受万浪漫岛屿之行后, 下午再返回欧搭岛码头回到苏梅岛。</p> <p>(European tie-Island), also known as (Turtle Island) from Koh Samui is about one and a half-hour ferry trip. Here the water is clear bottomed out, can enjoy the beautiful color coral areas, brightly colored tropical fish and funny clown fish, put into the clear sea diving suit shuttle in the landscape rich marine world, the experience of the fish around in your feelings around, makes you feel as if on the wonderland of sea underwater. We eat at noon on the island, continue to another island (South secluded Island), also known as (Haiou Dao), boat only takes about 15 minutes, here composed of three small islands at low tide you can see white sand will be divided into three parts of the shallow water Oh! Here is also a land of European and American tourists love to enjoy a romantic island trip to 10000 later in the afternoon return to Europe Ferry ride back to Koh Samui Island</p>	0730-1630	RM210
KSM04	<p>Full day Ang Thong national park tour + simple lunch (included snorkeling set)</p> <p>安通国家公园一日游 (內含臥牛島上島費 RM20P/PAX)</p> <p>安通為第二個國家海洋群島公園, 於 1980 年 11 月 12 日宣布成立。位於離蘇梅島西方約 20 公里處, 總範圍面積約 102(SQKM)平方公里, 陸地面積只有 50 平方公里, 其餘為水面積。由 42 個大小不一的島嶼所組成, 主要有臥牛島、慈母島.....此海洋群島公園以往乃是海軍禁地, 但還是有老百姓移民到島上定居, 以種椰子、漁業、採燕窩維生(島上有投標燕窩專利權)</p> <p>臥牛島 國家總部所在地, 國家總部前面是潔白的沙灘, 適合游泳、划獨木舟。附近亦有鍾乳石洞, 鍾乳石狀似盛開的荷花。也可以攀登于頂上觀賞奇觀異景, 請注意攀登山頂需用繩索。到達山頂將看到大小群島在碧藍的海面上排列成一線, 煞是好看。</p> <p>山中湖 在慈母島上, 山中湖為大自然傑作咸水湖, 地質凹入自然形成。寬 200 米、長 250 米、深 7 米, 從國家總部搭船去約 15 分鐘。沿小路往山坡階梯而上約 150 米, 到達觀景台, 山中湖長年碧綠的海水, 讓人大嘆大自然的神奇奧妙, 忍不住要多拍幾張相。</p> <p>Ang Thong Islands for the second National Marine Park, on November 12, 1980 announced the establishment. Koh Samui is located in the West from about 20 kilometers, with a total range area of about 102 (SQKM) square kilometers, land area of only 50 square kilometers, the rest is water area. From 42 islands of various sizes composed mainly wau-do, loving mother This Ocean Islands, Island Park, in the past Naishi Navy forbidden, but still there are people emigrated to the island to settle in crops, coconut, fisheries, mining living bird's nest (bird's nest on the island there are bids Patents) wau island national headquarters, national headquarters is in front of white sandy beaches suitable for swimming, canoeing. Along the path to the hillside about 150 meters on the ladder and reach the viewing platform, the mountains green waters of Lake for many years, people lament the magical wonders of nature, can not help but shoot a few more similar.</p>	0730-1630	RM200

KSM05	<p>Half day city tour + Lunch (Samui Style Cuisine) *以上需要 8 人(含)以上</p> <p>参观库拉母庙 (Kunaram Temple), 中供奉着一条河和尚的干尸, 是岛上最重要的寺庙之一。这个和尚的遗体装在玻璃棺材里, 死于 1973 年, 享年 79 岁, 死前他就已经准确预测到自己的死期。他一直被尊崇为佛学及默想大师。在他圆寂之后, 家人发现他的尸体并未腐烂。之后, 按照他的遗书, 家人将他的遗体平放在棺材里, 已作纪念, 劝后人新风佛教, 从厄困灾难中得救。然后前往岛上唯一的瀑布 (南蒙瀑布), 享受大自然及芬多精的洗礼。继续往苏梅岛极富盛名的 (富贵大佛), 它屹立于海中小岛上, 您可沿着小桥连至岛上膜拜拍照。然后返回码头前往岛上具代表性的两个天然奇景, 屹立岸边的 2 块石头 (阿公和阿妈石), 这两块大石形状特别, 是当地叫热闹的一处景点, 其中的历史典故就交由导游来介绍吧! 之后至观景台一览苏梅岛的全貌及一望无际的海景, 感觉一下浪漫的气氛。</p> <p>Visit Kunaram Temple, Enshrines a river in the mummified monk, is one of the island's most important temples. The monk's body packed in the glass coffin, died in 1973 at the age of 79 years before his death he had accurately forecast their own to die. He has been revered as a Buddhist and meditation master. After he passed away, his family found his body did not decay. According to his testament, his family his body flat on the coffin has been made to commemorate, to persuade future generations of new wind of Buddhism, saved from disaster helped people in difficulty. Then went to the island's only waterfall (monte Falls), to enjoy nature and phytoncid baptism. Continue to go to Koh Samui very famous (and rich Buddha), which stands on the sea medium and small islands along the bridge you can take pictures connected to the island to worship. Then return to the docks to the island's two natural wonders of a representative, stand the shore two stones (Grandpa and Grandma stone), which form two rocks in particular, is locally called a bustling attractions, including the history of allusions to by tour guides to introduce the bar! After viewing platform to the list of Koh Samui the whole picture and the endless expanses of sea and feel the romantic atmosphere.</p>	0800-1230	RM95 (GV2)
KSM06	<p>Koh Tao OR Fullmoon Island fishing day trip + simple lunch (included all fishing equipment)</p> <p>龟岛或满月岛, 海钓半日游。(接送车资, 海钓船 import, 钓具, 饮料, 午餐-简餐) Turtle Island, or Full Moon Island, Sea Fishing Half Day.(Shuttle bus funding, Fishing Boat, Tackle, Beverages, Lunch - meal)</p>	1000-1600	RM210
KSM07	<p>Half day 3 in 1 – include Elephant trekking 15 min / ATV 15 min.</p> <p>三合一大象, 猴子表演秀, 森林骑大象 15 分钟, ATV 15 分钟。 Triple Elephant, Monkey Performance Show, Forest elephant for 15 minutes, ATV 15 minutes</p>	0800-1200	RM130
KSM08	<p>Thai Massage 1hour 泰式按摩 1 小时</p> <p>Thai Massage 2hour 泰式按摩 2 小时</p>	1HOUR 2HOUR	RM35 RM 60
KSM09	<p>Fullmoon Party</p> <p>含导游 + 酒店接送 + 快艇来回 + 保险 THB 400,000 P/P (时间自由) 从酒店接送到码头, 乘坐快艇来回满月岛 (HALIN BEACH) SPEED BOAT TIME (GOING & RETURN): EVERY ONE HOUR 4PM-7AM (2009 ~ 4sep, 4oct, 2nov, 2dec) Include tour guide + hotel transfer + insurance TBH 400.00P/P From hotel transfer to Terminal Full Moon Island, round trip boat ride</p>		RM130